

Application Process 申请流程

All applicants are required to fill out an application form, health record. If we have available spots and the applicant meets the admission criteria, the student can come to the Thai-Chinese International School in Thailand for the evaluation test.

所有的申请者都需要填写申请表及健康情况登记表。如果我们有名额且申请者满足入学标准，学生即可来泰国中国国际学校完成笔试及面试。

To ensure that the staff can process your admission application, please make sure that your information is accurate and complete. Otherwise, your application may not be successfully processed.

为确保工作人员能受理您的入学申请，请确保您的信息准确完整，否则您的申请将无法顺利完成。

Step 1: Fill out the application form and health form, and send the following application documents to us as well.

步骤 1：填写入学申请表及健康情况登记表，并和以下文件一起发送给我们。

☐ Application Form and the health form.

入学申请表，健康情况登记表。

☐ 3 student id photos

3 张 2 寸学生的证件照片。

☐ Three copy of the student's student ID/ passport.

学生身份证/护照复印件各 3 份。

☐ One copy of the birth certificate and one copy of the student's household registration booklet.

学生出生证明复印件、学生户口簿复印件各 1 份。

☐ A copy of the student's transcript and proof of enrollment. If the transcript cannot be provided, a document issued by the school verifying the student's valid grades is required. If you are a foreigner, your diploma and transcript must be translated into English.

学生的毕业证副本、成绩单副本、就读证明副本若无法提供成绩单，则需要学校出具的能证明学生有效成绩的文件。如是外国人毕业证和成绩单必须翻译成英文。

☐ One copy of the father's and mother's ID cards/passport, respectively.

父亲、母亲的身份证/护照复印件各 1 份。

☐ One copy of the father's and mother's household registration booklet.

父亲、母亲的户口簿复印件 1 份。

Step2: When degree slots are available, all students are required to take a language proficiency test and pay a non-refundable test fee of 1000 Thai Baht. In cases where there are exceptional circumstances that may warrant an exemption from the test, the matter will be discussed by the school, and a decision will be made accordingly.

步骤2: 当有学位名额时，所有的学生都要参加语言测试，并支付1,000泰铢（不可退还）的语言测试费。若有特殊原因不需要参加测试，将由学校讨论后形成是否准许的决议。

Step 3: If you pass the test, we will notify you of the written test via phone and letter.

步骤3: 若测试成功，我们将以电话或信件的方式通知您参加笔试。

Step4: Admission notices will be issued based on the document review and written test results.

步骤4: 根据文件审核及笔试成绩发出录取通知。

Step5: Submit the hard copy of the documents and print the electronic version of the admission.

步骤 5: 提交纸质版文件、打印电子版入学申请表存档并缴纳学费。



Application Form

申请表

Student Information 学生信息				
Full Name 姓名		Type Of Visa 签证类型	Grade 班级	Age 年龄
Nick Name 小名	Nationality 国籍	Ethnicity 民族	Religion 宗教	Gender 性别
Birthday 生日	ID card No. 身份证号	Passport No. 护照号	Food Allergy 食物过敏	
Place Of Issue 护照签发地	Date Of Issue 护照签发日期	Expired Date 过期日期	Drug Allergy 药物过敏	
Parent/Guardian Information 家长信息				
Family Name 家长姓名				
Nationality 国籍	Relationship 与学生的关系	Mobile Phone No. 手机号码	Email 电子邮件	
Home Address 家庭住址				
Company Name 公司名称		Position 职位	Company Phone No. 公司电话	
Company Address 公司地址				
Does your school support school fees? 你的公司承担孩子的学费吗? Yes No				
Previous Schools 曾就读学校信息				
School Name 校名	From To 就读起止日期			Reason For Leaving 转学原因



Sibling
兄弟姐妹

Name 名字	Age 年龄	School Currently Enrolled 就读学校

Chinese Proficiency & Language Assessment
1 Very poor 2 Poor 3 Satisfactory 4 Good 5 Very Good
中文语言水平

Student 学生	Listening 听	Speaking 说	Reading 读	Writing 写

English Proficiency & Language Assessment
1 Very poor 2 P or 3 Satisfactory 4 Good 5 Very Good
英文语言水平

Student 学生	Listening 听	Speaking 说	Reading 读	Writing 写

Medical Information
就医信息

Name Of Emergency Hospital Around CIS
学校周边紧急就医医院名称

1.	
2.	

Health Insurance Information
保险信息

Did your Children has health insurance?
你的孩子有医疗保险吗?

Yes

No

Name Of Insurance Company 保险公司名称	Representative's Name 代理人姓名	Policy No. 保单号	Country 国家

Declaration 声明

I certify that the information given in this application and in the supporting documents is accurate and complete. I understand that any false or misleading statements will result in the rejection of the application, or the need to review my child's smooth transition through the School if they have already been admitted.

我保证本申请和相关文件中提供的信息是准确和完整的。我了解任何虚假或误导性的陈述都将导致申请被拒绝，或者如果我的孩子已经被录取，则需要学校的过渡期审查。

I understand and agree to the Terms and Conditions of the Schedule of Fees and Charges that no refund of the deposit will be given unless one full term's notice is submitted in writing on the withdrawal Form to the Head of School, if my child leaves the School.

我理解并同意学费和支付方式的条款和条件，除非提前至少一个学期通知学校向校长提交书面申请，否则押金将不予退还。

Submitting this application signifies agreement with the following/ 提交此申请即表示同意以下内容：

1. Parents / Guardians and student will abide by China International School Policies and Procedures.

父母/监护人将遵守泰国中国国际学校的规定和程序。

2. The Parents/Guardians understand and agree that academic or diagnostic testing may be administered to the student.

监护人将理解并同意学校对学生学术测试及学习能力测试。

3. Parents/Guardians give permission to CIS to contact their child's previous schools in order to obtain information relevant to the student application.

家长/监护人同意泰国中国国际学校联系学生以前的学校一获取学生更多的信息。

4. Parents / Guardians will allow photographs and VDOs of your child taken in school to be used on CIS website, internal and external publications and/or marketing activities.

家长/监护人允许学校使用您孩子的照片用在学校网站、网络以及出版物上，或者用于我校的招生推广上

5. CIS has the right to keep all the information that parents/guardians submit with the application.

泰国中国国际学校有权保留家长/监护人申请提交的所有信息。

6. Parents/Guardian agree to pay all fees and tuition according to CIS policy.

家长/监护人同意泰国中国国际学校规定的所有的学杂费用。

7. The Parents/Guardian agree to inform the school if any given information described in this form changes.

如果表格中的信息发生变化，家长/监护人同意通知学校。

8. Parents/Guardian grant permission to school to obtain emergency medical treatment for their child in the event that parents/guardians cannot be contacted including sent to the nearest hospital for the emergency case.

家长/监护人允许学校在无法联系到家长/监护人的情况下为其孩子获得紧急医疗服务，包括紧急情况下将其送往最近的医院。

9. I/we certify that the information provided in my child application form is accurate and complete.

I /we understand that the failure to do so is grounds for nullification of a student's enrolment at China International School.

我确认提交的信息是正确的和完整的，否则无法在泰国中国国际学校正常注册。

10. I/we have read, understood and agree to accept the Terms and Conditions Governing Enrolment and Admission.

我/我们已阅读、理解并同意接受有关注册和录取的条款和条件。

Full Name 全名		Signature 签署	Date of Application 申请日期
Parent 1 家长			
Parent 2 家长			
Parent 3 家长			